
Kulturudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 23. november 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 52
I svar på KUU alm. del – spørgsmål 13 oplyses det, at Naturstyrelsen ikke har beregnin
ger af omkostninger til permanent belysning af Hammershus. Det fremgår dog, at Bered
skabsstyrelsen har haft belysning på Hammershus i afgrænsede perioder. Vil ministeren 
på baggrund af disse erfaringer og omkostninger til belysning i afgrænsede perioder, 
bedes ministeren oplyse, hvad omkostningerne til permanent belysning af Hammershus 
vil være?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Morten Messerschmidt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Morten.Messerschmidt@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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